
                                                                                                
Szczecin dnia 15.11.2022 r. 

Protokół z zebrania zdalnego Rady Osiedla Osów w dniu 15.11.2022 r. 

Plan zebrania zdalnego dnia 15.11.2022r. 

 

1.Otwarcie zebrania, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie porządku zebrania 

2.Zatwierdzenie protokołów z ostatnich zebrań. 

3.Podjęcie Uchwały Nr.68 dot. zakupu biletów do Pleciugi na przedstawienie z Mikołajem dla dzieci i 
zakup słodyczy . 

4. Omówienie sfinansowania tabliczek na Skarbówku.  

5. Podjęcie uchwały 69 dotyczącej spotkania świąteczno-integracyjnego mieszkańców Osiedla Osów. 

6.Rada Osiedla Głębokie zwraca się do wszystkich Rad Osiedla z apelem i prośbą o włączenie się do 
działań mających na celu Ochronę Lasów Miejskich Szczecina. 

7.Sprawy bieżące. 

8.Zakończenie zebrania. 

 

1.Zatwierdzenie protokołu z ostatniego zebrania zdalnego, zatwierdzenie porządku zebrania, 
stwierdzenie quorum. 

2. Wizyta Straży miejskiej. Omówienie bałaganów na posesjach na terenie osiedla i sposobu zgłaszania – 
zgłoszenie na telefon dyżurny. 

3. Podjęcie uchwały nr 68, zmieniającej uchwałę nr 66, w sprawie przeznaczenia środków na działalność 
na rzecz mieszkańców. Przeznaczono kwotę 4000zł na realizację wydarzenia integrującego mieszkańców 
osiedla Skarbówek oraz zakup biletów do Pleciugi i upominków mikołajkowych dla dzieci 
zamieszkujących osiedle Osów. Ustalono, że bilety do Pleciugi zostaną rozlosowane w konkursie 
ogłoszonym na facebooku. 

4. Stowarzyszenie Mieszkańców Osiedla Skarbówek zgłosiło prośbę o sfinansowanie tabliczek z 
oznaczeniem alejek. Rada zwróci się do ZDiTM z prośbą o sfinansowanie takich tabliczek. 

5. Podjęcie uchwały nr 69 dotyczącej przeznaczenia kwoty 3000zł na realizację wydarzenia pn. Wigilijna 
Integracja Aktywnych Mieszkańców Osiedla Osów. 

6. Dyskutowano nt. pisma radnych z Osiedla Głębokie dotyczącego wycinki lasów miejskich i ich prośby 
dotyczącej protestu przeciwko tej wycince. Rada Osiedla Osów postanowiła wydać swoją opinię w tej 
sprawie, która zostanie przygotowana w najbliższym czasie.  

7. Dyskutowano nt. zmian w statucie Rady Osiedla Osów. Oprócz sugestii zgłoszonych przez Miasto 



(wydłużenie kadencji o 7 miesięcy z powodu nałożenia się wyborów samorządowych, wprowadzenie 
możliwości odwołania radnego, gdy nie uczestniczy z zebraniach i pracy rady, wprowadzenie zdalnych 
posiedzeń, wydłużenie wydawania opinii do 30 dni, wybory do rady w formie elektronicznej) omawiano 
również :  

 - wybory uzupełniające w trakcie trwania kadencji 

 - wyposażenie RO w narzędzia do obrad zdalnych 

 - zmiana adresu radnego w trakcie trwania kadencji 

 - cyfryzacja dokumentów RO 

8. Sprawy bieżące :  
 - zgłoszenie do ZDiTM wniosku o ustanowienie przejścia dla pieszych na ul. Miodowej przy przecięciu się 
z ul. Arkońską.  
 
9. Po wyczerpaniu tematów zebranie Rady Osiedla Osów zakończono. 
 
Protokół przygotowała :  
Karolina Trojga 
Sekretarz Rady Osiedla Osów 
 

 

 


